
OBEC VYŠNÝ KLÁTOV 

Zápisnica 

zo štrnásteho  zasadnutia obecného zastupiteľstva  konaného dňa 9. 6. 2025 o 19.00 hod. 

Prítomní:  Starostka obce: Ing. Alena Cirnerová, MBA 

                  Poslanci:   Marián Jokeľ, Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 
 
Neprítomní:   Ing. Viera Ruščák Balogová, Štefan Juhás /ospravedlnený/ 
 
Ďalší prítomní:   Dana Michalanská, Eva Čižmárová 
                             

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Schválenie programu zasadania OZ     

4. Kontrola plnenia uznesenia    

5. Schválenie záverečného účtu za rok 2024 a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK  na 2. polrok 2025 

7. Schválenie odmien poslancov za 1. polrok 2025 

8. Príprava podujatia Deň obce 

9. Závery zo zasadnutia školskej rady MŠ 

10. Interpelácie poslancov 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 

   Starostka   obce  otvorila  zasadanie   obecného   zastupiteľstva.    Privítala    poslancov   OZ,  hlavnú 
kontrolórku Evu Čižmárovú a  zamestnankyňu  obce Danu Michalanskú. 

V zmysle pozvánky otvorila 14. zasadnutie obecného zastupiteľstva vo Vyšnom Klátove o 19:00 hod. 
Prítomní sú 3 poslanci. Sme uznášania schopní. Pozvánka na dnešné zasadnutie Vám bola doručená 
spolu s materiálmi emailom dňa 3. 6. 2025. 

 

 



Bod 2 

Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnica a zapisovateľa 

Návrhová komisia 

Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 
návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda návrhovej 
komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude hlasovať. Počas bodu 
rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné zastupiteľstvo sa uznáša iba 
výrokom „berie na vedomie“. 

Starostka obce predložila na schválenie návrh na predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú.  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu.  

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ, Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní       2  Ing Viera Ruščák Balogová, Štefan Juhás 

 

Poslanci návrh schválili. 

Za overovateľov zápisnice určila  Slavomíra Pillára a Mariána Jokeľa. 

Za zapisovateľku určila Danu Michalanskú. 

 

Bod 3 

Schválenie programu zasadnutia OZ 

V zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na vypustenie alebo doplnenie 
bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o 
obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení alebo doplnení bodov návrhu 
programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov 
všetkých poslancov.  

Starostka obce – ja dávam návrh na vypustenie bodu programu č. 9. Závery zo zasadnutia školskej rady 
MŠ z dôvodu neprítomnosti poslankyne Ing. Viery Ruščák Balogovej, ktorá zastupuje obec v školskej 
rade.   

Starostka obce dala hlasovať o schválení programu zasadnutia obecného zastupiteľstva, pričom na 
prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

 

 



1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Schválenie programu zasadania OZ     

4. Kontrola plnenia uznesenia    

5. Schválenie záverečného účtu za rok 2024 a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK  na 2. polrok 2025 

7. Schválenie odmien poslancov za 1. polrok 2025 

8. Príprava podujatia Deň obce 

9. Interpelácie poslancov 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 
návrhu programu zasadnutia OZ a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný 
Klátov 

 schvaľuje 

-program zasadnutia OZ  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu.  

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ, Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2  Ing Viera Ruščák Balogová, Štefan Juhás, 

 

Poslanci návrh schválili.  

 

 

 



BOD 4  

Kontrola plnenia uznesení  

Starostka obce -  skonštatovala, že  na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 22. 4. 2025  bolo 
prijatých 7 uznesení (prijaté uznesenia č. 164 až č.169).   Uznesenia boli splnené. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová  skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 
návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

berie na vedomie  

- kontrolu plnenia uznesení 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ,  Slavomír Pillár, , Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní       2 Ing Viera Ruščák Balogová, Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 5  

Schválenie záverečného účtu za rok 2024 a stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu 

Kontrolórka obce – dňa  3. 6. 2025 vám bol emailom zaslaný návrh záverečného účtu spolu so 
stanoviskom hlavnej kontrolórky.  Neboli vznesené žiadne námietky k uvedenému bodu.  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 
návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

berie na vedomie  

-správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2024. 

schvaľuje  

-záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

- použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 4 235,20  EUR .  



Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ,  Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Ing Viera Ruščák Balogová,  Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

BOD 6   

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025 

Kontrolórka obce  –  informovala poslancov o pláne kontrolnej činnosti na 2. polrok 2025. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 
návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

schvaľuje 

- plán činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ, , Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Ing Viera Ruščák Balogová,  Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

 

 



 

BOD 7 

Schválenie odmien poslancov za 1. polrok 2025 

Starostka obce - informovala a predložila poslancom OZ evidenciu dochádzky na odsúhlasenie odmien 
v zmysle zásad o odmeňovaní poslancov 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 
návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

schvaľuje 

- odmeny poslancom za 1. polrok 2025 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ, Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Ing Viera Ruščák Balogová,  Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 8 

Príprava podujatia Deň obce 

Starostka obce -  informovala poslancov o podujatí Deň obce, ktorý sa uskutoční 23. 8. 2025 so 
začiatkom o 15.00 hod. na multifunkčnom ihrisku.  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová skonštatoval, že nebol predložený návrh na zmenu 
návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

schvaľuje 

- termín podujatia  Deň obce Vyšný Klátov na 23. 8. 2025 so začiatkom o 15.00 hod. na 

multifunkčnom ihrisku 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

 



Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ, Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Ing Viera Ruščák Balogová,  Štefan Juhás 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 9 

Interpelácie poslancov  

V tomto bode neboli zo strany poslancov prednesené žiadne interpelácie. 
 

BOD 10 

Rôzne 

Starostka obce –  predniesla návrh na uskutočnenie podujatia nášho rodáka Miroslava Kušnirika. 
Podujatie by pozostávalo z behu, cyklobehu z Vyšného Klátova  - Lajoška – Jahodná a späť. Do tohto 
podujatia by sa zapojila dedina so svojimi tradičným klatovskými kysnutými koláčmi , Mestské lesy , 
PD Klátov.  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú aby  predniesol návrh na 
uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Švecová  predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo 
Obce Vyšný Klátov 
 
berie na vedomie 

-informáciu p. Miroslava Kušnirika ohľadom usporiadania podujatia na budúci rok 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 3 Marián Jokeľ,  Slavomír Pillár,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        2 Ing Viera Ruščák Balogová,  Štefan Juhás 

 

Uznesenie bolo prijaté. 



BOD 11 

Diskusia 

V tomto bode sa diskutovalo o príprave podujatia Dňa obce.  

BOD 10 

Záver  

Starostka obce ukončila štrnáste zasadnutie obecného zastupiteľstva , poďakovala prítomným za 
účasť. Zasadnutie bolo ukončené o 20.05 hod. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Slavomír Pillár              .......................................... 

Marián Jokeľ                 ......................................... 

 

Zapisovateľka:  

Dana Michalanská       ......................................... 

 

 

        Ing. Alena Cirnerová, MBA 

                  starostka obce 

 

 

 

 


